






























Press (for more than one second) the Bluetooth pairing key + Y key of the 
controller until LED2 + LED3 begin to blink. Your CHOC controller has entered 
the pairing discovery mode. After the connection is successful, LED2 + LED3 
will light up for an extended period to indicate pairing has been successful.

Press the Bluetooth   button to pair (register) on the Android 
platforms 9.0 and above for connection

Press (for more than one second) the Bluetooth pairing key + X key of the 
controller until LED1 + LED4 begin to blink. Your CHOC controller has 
entered the pairing discovery mode. After the connection is successful, 
LED1 + LED4 light up for an extended period to indicate pairing has been 
successful.

Press the Bluetooth   to pair (register) on IOS platforms 13.0 
and above for connection





1. How to upgrade firmware using your computer
Obtain the latest firmware upgrade package on your computer through the 
official website. When the controller is turned off, press down the left LS button, 
then plug in the USB cable to connect to the computer, and wait for "Update 
Firmware" to light up. Click the "Update Firmware" button to prompt that the 
upgrade is successful. If the firmware in the controller is the latest upgraded 
version, it will say Up to Date.

2. How to upgrade firmware using your phone (OTA)
In the Appstore and Google Playstore, search for and download the KeyLinker 
app. Install the app on your phone to update the firmware. Also supports 
Bluetooth for updating. 



                       logos and trademarks are registered trademarks of Bluetooth
SIG,Inc. All other trademarks and trade names are the property of their owners.

Android is a trademark of Google Inc.

Nintendo Switch is a registered trademark of Nintendo Corporation Portable 
Game System, while other system and product names in this document are 
registered trademarks of each developer company.
It is important to note that the ™ logo and the    logo do not appear in this 
document. 

Nintendo switch is a trade mark of Nintendo joint-stock company.
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用 Bluetooth® 按键与 Android平台（9.0及以上）配对（注册）进行连接
・长按（一秒以上）手柄蓝牙配对键 +Y 键，直到 LED2+LED3 快闪，手柄进

入配对发现模式，连接成功后， LED2+LED3 长亮。

用 Bluetooth® 按键与 IOS 平台（13.0及以上）配对（注册）进行连接
・长按（一秒以上）手柄蓝牙配对键 +X 键，直到 LED1+LED4 快闪，手柄进

入配对发现模式，连接成功后， LED1+LED4 长亮。



对A/B/X/Y和 L/R/L2/R2 变为高频率自动连击效果，设定方法为按住 TURBO
键，然后按A/B/X/Y和L/L2/R/R2中的任意键即激活连击功能，如要取消连击
功能，按住TURBO键后再按激活连击功能的按键即可清除。如果先按住



TURBO键3秒以上再按“-”键，则会清除所有按键的TURBO功能。

一：固件电脑端升级步骤
通过官网在电脑上获取最新的Firmware升级包，手柄在关机状态下，垂直按下左 LS
键，然后插上USB线连接到电脑，等待 “Update Firmware” 变亮。点击 “Update 



Firmware” 按钮，提示升级成功。如果手柄中的Firmware最新的，会提示up to date.

二：固件手机端升级步骤（OTA）
安装app到手机进行更新，支持蓝牙进行升级。 在Appstore，Google play搜索
KeyLinker进行下载。
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Android（9.0及び以降）スマホとペアリング手順
 「ペアリング」ボタンと「Y」ボタンを同時に1秒以上長押し、LED2と
LED3インジゲーターは上から速く流れ、コントローラーはペアリングモ
ードに入り、ペアリングが開始します。ペアリング完了後LED2とLED3
には点灯します。

 iOS（13.0及び以降）スマホとペアリング手順
  「ペアリング」ボタンと「X」ボタンを同時に1秒以上長押し、LED1と
LED4インジゲーターは上から速く流れ、コントローラーはペアリングモ
ードに入り、ペアリングが開始します。ペアリング完了後、LED1と
LED4には点灯します。







ファームウェアアップデート手順について

一、PC側のファームウェアアップデート手順
弊社公式サイトから最新のファームウェアのアップデートソフトをダウンロードし
ます。
コントローラーは電源OFFの状態で、左のLSボタンを縦に押し、USBケーブル経由
でパソコンに接続します。
「Update Firmware」が点灯するのを待ちます。「ファームウェアの更新」ボタン
をクリックしアップデートに成功したことを確認します。
ハンドルのファームウェアのソフトは最新のバージョンの場合、「up to date」が
表示されます、予めご了承ください。

二、スマホ側のファームウェアのアップデート手順
アプリをスマホにインストールして更新し、Bluetoothをサポートして更新しま
す。 AppstoreとGooglePlayではダウンロードするKeyLinkerを検索してアップデ
ートできます。
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